
Minnesanteckningar från gemensamt möte med Kommundelsutveckling och 

Kommundelsrådet i Barnarp 2016-09-21 

Genomgång av punkter från föregående gemensamma möte. 

 Äldreboende/trygghetsboende – KDR påverkar kommunen med en skrivelse ang. ny plan för 

bebyggelse vid ”Anderssons lada”. Önskvärt är att både boende och affär skall finnas med i 

planen. Ett alternativ är någon form av centrumbildning vid gamla motellet. 

 Oklarheter med nuvarande byggherre ang. hyresrätter.  

 Önskemålet om GC-väg till Råslätt, detta har nu blivit en ”prioriterad” väg. 

 Frågan om mataffär kvarstår. 

 Fiberanslutning på gång under året via Telia. 

 Barnarpasjön – projektet med rening har pågått i mindre omfattning under 2016 

Efter mötet har vi fått bekräftat att ansökan om att få fortsätta med muddringen är inskickad 

till mark- & miljödomstolen. Målet är att muddra djupdelarna under tre veckor 2017. 

 Ändringen av hållplatsens placering vid Råslätt är framskjuten – ändrade planer. 

Diskussioner om Barnarps framtid, tankar och idéer som framkom vid mötet samt inkomna förslag 

från boende.  

 Löp- och cykelslingor i naturen runt Barnarp. 

 Sjön, uppgradering – muddring (på gång), utlopp, fontän? 

Ny brygga på gång 2017, kan Notängen bli en park? 

 Golfbana – vad händer? 

 Promenadslinga runt sjön. 

 BMX-bana, går det att lösa någon plats som passar? 

 Cykelvägar, önskemål finns om cykelvägar både mot Lovsjö och Ubbarp/Tenhult. 

 Gångpassage vid skolan. 

 Centrum – affärer. 

Respektive grupp fortsätter diskussionerna på varsitt håll. Deltagarna ställer sig positiva till fler 

tillfällen för utbyte och gemensamma diskussioner under kommande år. 

Sammanfattat av Reidar Danielsson och Andreas Krondahl 

 

 


